





捷克共和国 | 奥地利 | 斯洛伐克 | 匈牙利 CZECH REPUBLIC | AUSTRIA | SLOVAKIA | HUNGARY



###

# 第1天:吉隆坡 🛪 布拉格 (塘克共和国)

集合于吉隆坡国际机场,飞往布拉格 – 捷克共和国。

## 第2天:布拉格(捷克共和国)

● 布拉格市区游

步行游览**布拉格城堡、旧皇宫、圣乔治教堂、查理大桥、**以及 **瓦茨拉夫广场**,是布拉格最繁忙、最喧哗的路口。

第3天:布拉格(檢克共和國) - 145km - 捷克布杰约维采 (檢克共和國) - 40km - 捷克克鲁姆洛夫(檢克共和國)

**‡** 捷克布杰约维采

百威啤酒的故乡。步行游览**普谢米斯奥塔卡二世广场、参孙喷泉、市政厅、圣尼古拉教堂**、以及**黑塔**,是一座著名塔楼,兴建于16世纪。

₹捷克克鲁姆洛夫

迷人的小镇,这里多为哥德式和巴洛式风格的建筑,充满艺术 气息。

# 第4天: 捷克克鲁姆洛夫(捷克共和国) - 200km - 萨尔茨堡(奥地利)

📍 萨尔茨堡市区游

是莫扎特的故乡,也是《音乐之声》的拍摄地。前往**米拉贝尔**、**宫莫扎特雕像**、以及**老城区**拍照停留。

# 第5天: 萨尔茨堡<sub>(奧地利)</sub> – 80km – 哈尔施塔特 (<sub>奧地利)</sub> – 284km – **维也纳**(<sub>奧地利)</sub>

₹ 哈尔施塔特市区游

奥地利最古老的小镇,被誉为"世界最美湖泊小镇",也被列入世界文化遗产。

## 第6天: 维也纳 噢地利

👤 维也纳市区游

乘坐巴士,沿着环城大道行驶,这里拥有众多建筑瑰宝,如国家歌剧院、国会议厅、市政厅、以及霍夫堡皇宫随后,参观美泉宫,以及欣赏宫殿奇妙的内部装饰并了解其迷人的历史。



# 第7天:维也纳<sub>(奥地利)</sub> – 43km – 布拉迪斯拉瓦 (斯洛伐克) – 200km – 布达佩斯(匈牙利)

- 🖁 潘多夫名品奥特莱斯
- 享受奢侈品和高端设计师品牌高达 70% 的折扣。
- 🖣 布拉迪斯拉瓦市区游

前往**赫维兹多斯拉夫广场、歌剧院、圣迈克尔门**拍照留念。 然后探索历史悠久的老城区。

# 第8天: 布达佩斯(匈牙利)

₹ 布达佩斯市区游

前往**英雄广场、圣史蒂芬大教堂、盖勒特山**,以及**渔人堡**拍照 留念。随后,搭乘**游船**沿着多瑙河岸欣赏布达佩斯的景色。

# 第9天: 布达佩斯(匈牙利) メ 吉隆坡

早餐后,前往机场搭乘回家的航班。

# 第10天: 吉隆坡

带着甜美的回忆抵达家园。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



#### D1: KUALA LUMPUR X PRAGUE (CZECH REPUBLIC)

Assemble in KL International Airport for flight to Prague - Czech Republic.

#### D2: PRAGUE (CZECH REPUBLIC)

#### Prague City Tour

Start the walking tour with **Prague Castle**, **Old Royal Palace**, **St. George's Basilica**, **Charles Bridge** and **Wenceslas Square**, one of the main city squares and the centre of the business.

# D3: PRAGUE (CZECH REPUBLIC) – 145km – ČESKÉ BUDĚJOVICE (CZECH REPUBLIC)

- 40km - ČESKÝ KRUMLOV (CZECH REPUBLIC)

### L'České Budějovice City Tour

Start with **Přemysla Otakara II Square, Samson Fountain, Town Hall, Church of St. Nicholas** and **Black Tower**, well-known 16th century tower.

### 🙎 Český Krumlov

Stunningly beautiful town and second most visited tourist attraction in Czech Republic.

# D4: ČESKÝ KRUMLOV (CZECH REPUBLIC) – 200km – SALZBURG (AUSTRIA)

#### Salzburg City Tour

The city where W. A. Mozart was born and the shooting location for "The Sound of Music". Start photo stop at Mirabell Palace, Wolfgang Amadeus Mozart Statue and Old Town.

# D5: SALZBURG (AUSTRIA) – 80km – HALLSTATT (AUSTRIA

- 284km - VIENNA (AUSTRIA)

### Hallstatt City Tour

UNESCO World Heritage Site, full of historic buildings situated within Upper Austria. Surrounded by beautiful mountainous landscapes and with a quaint atmosphere.

### D6: VIENNA (AUSTRIA)

#### 🖁 Vienna City Tour

布达佩斯 布达佩斯

Budapest

Brief orientation from Ringstrasse and continue photo stop at **State Opera House**, **Reichsrat Parliament**, **Rathaus City Hall**, **Hofburg Imperial Palace**. Entrance into **Schönbrunn Palace** to enjoy a guided tour around the palace's impressive rooms used by Vienna's monarchs for centuries.

# D7: VIENNA (AUSTRIA) – 43km – BRATISLAVA (SLOVAKIA) – 200km – BUDAPEST (HUNGARY)

### Designer Outlet Parndorf

Spend some free time shopping around at the designer outlets. Enjoy exclusive shopping in designer stores always at up to 30 to 70% less.

#### Bratislava City Tour

Start with Hviezdoslav Square, Slovak National Theatre, St. Michael's Gate, only city gate that has been preserved of the medieval fortifications and continue with Old Town.

#### D8: BUDAPEST (HUNGARY)

#### Budapest City Tour

Start with Heroes' Square, St. Stephen's Basilica, Gellért Hill, Fisherman's Bastion. Embark on the Danube River Cruise to see the most fascinating sights of the historical city of Budapest, which is often called the Pearl of the Danube.

## D9: BUDAPEST (HUNGARY) **X** KUALA LUMPUR

After breakfast, heading to the airport for your flight home.

#### D10: KUALA LUMPUR

minopper and and and and and

Arrive home with sweet memories.

 $\ensuremath{\mathbb{X}}$  Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.





- 4+5星酒店
- 1晚住宿于世界遗产的捷克克鲁姆洛夫小镇
- 萨尔茨堡米拉贝尔宫
- 奥地利哈尔施塔特童话小镇
- 维也纳美泉宫
- 布达佩斯多瑙河游船

- 4+5 Stars Hotel
- 1 Night stay at Český Krumlov UNESCO World Heritage Site
- Salzburg Mirabell Palace
- Austria Hallstatt Fairytale Village
- Vienna Schönbrunn Palace
- Budapest Danube River Cruise



捷克共和国猪蹄/维也纳排骨/匈牙利餐与民俗表演/中式

Czech Republic Pork Knuckles / Vienna Ribs / Hungarian Meals with Folklore Show / Chinese Menu



			Breakfast	Lunch	Dinner
ומ	-	-	-	-	-
D2	布拉格(1晚) Prague (1 Night)	万豪布拉格市万怡酒店或同级 Hotel Courtyard by Marriott Prague City or similar	机上用餐 MOB	-	✓
D3	捷克克鲁姆洛夫(1晚) Český Krumlov (1 Night)	格兰酒店或同级 Hotel Grand or similar	酒店 Hotel	Х	✓
<b>D</b> 4	萨尔茨堡(1晚) Salzburg (1 Night)	奥地利维也纳欧罗巴时代酒店或同级 Hotel Austria Trend Europa Wien or similar	酒店 Hotel	Х	✓
D5	维也纳(2晚) Vienna (2 Nights)	阿克泰尔酒店-维也纳多瑙河中央区或同级 Hotel ARCOTEL Donauzentrum Wien or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D6				Х	✓
<b>D7</b>	布达佩斯(2晚) Budapest (2 Nights)	布达佩斯铂尔曼酒店或同级 Hotel Pullman Budapest Or Similar	酒店 Hotel	Х	✓
D8				✓	✓
рq	-	-	酒店 Hotel	机上用餐 MOB	-
DIO	-	-	-	-	-



护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿、交通和自费项目可能会有所更动,恕不另行通知。 2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自
- 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

- 1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要,将提供简单的中文或粤语翻译
- 2. 如预订三人间,提供的额外床垫为滚动式折叠床

#### Tentative Flight Details - Subject to Change

#### Travel Essentials:

Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior notice

- notice
  2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
  3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
  4. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Europe Tours – Additional Terms & Conditions:

1. Tous are conducted in English, with simple translation in Mandarin or Cantonese if required.

2. For booking friple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.

For Agent Use Only:

Updated Date: APR 2024